



## INFORMATION BULLETIN #6

### Bell Canada Craft and Services

---

Sisters, Brothers, and Comrades,

We are pleased to inform you that, following several months of diligent negotiations, we successfully reached a tentative agreement with the company at approximately 10 PM last night. This agreement has the unanimous endorsement of the bargaining committee.

In the coming weeks, we will conduct ratification meetings. We will communicate the dates and format of these meetings once the arrangements have been finalized.

We would like to take this opportunity to express our sincere gratitude to all members for your unwavering support and engagement throughout this negotiation process.

#### Your bargaining committee,

**Paul Couvion**  
**Marshall Saar**  
**Steve Wanless**

**Clayton Nunn,**  
National representative  
CN/JS/kw:cope343

**Alain Sevigny**  
**Philippe Charron**  
**Mathieu Bourbonnais**

**Jean-Stéphane Mayer,**  
National representative



## INFO-NEGO #6

### Bell Canada Techniciens et employés auxiliaires

---

Consœurs, Confrères et Fratrie,

Nous sommes heureux de vous informer qu'après plusieurs mois de négociations assidues, nous avons réussi à conclure une entente de principe avec la compagnie vers 22 heures hier soir. Cet accord a le soutien unanime du comité de négociation.

Au cours des prochaines semaines, nous organiserons des réunions de ratification. Nous communiquerons les dates et le format de ces réunions une fois les arrangements finalisés.

Nous aimerions saisir cette occasion pour exprimer notre sincère gratitude à tous les membres pour votre soutien indéfectible et votre engagement tout au long de ce processus de négociation.

**Votre comité de négociation,**

**Alain Sevigny  
Philippe Charron  
Mathieu Bourbonnais**

**Jean-Stéphane Mayer**  
Représentant national  
CN/JS/kw:cope343

**Paul Couvion  
Marshall Saar  
Steve Wanless**

**Clayton Nunn**  
Représentant national